
TEXTILE RESEARCH 
ACTIVITY SHEET

RESEARCH RESOURCES: https://directory.goodonyou.eco/
www.sustainyourstyle.org
www.goodonyou.eco/how-sustainable-is-that-fabric/

APPENDIX 1
Textile Waste: The Impact of What We Wear (Direction #1)

Pick a clothing item to research. List the clothing item and brand name below:

Research the item and/or brand and record any positive or negative things you learn.

Check out your clothing tag, record the type of fabric listed on the tag. Research the
types of fabric and record any positive or negative things you learn.

What would a more sustainable clothing option be? Research alternative fabrics,
brands, and purchasing options. Are there any negatives to these alternatives?

NOTE TO TEACHERS: Instead of using student clothing, use clothing items from the school’s
lost and found, bring in clothing items or pre-select the brands or fabrics to research.

DESIGN CHALLENGE: 
Check your clothing tags and determine the brands and/or types of fabric in your clothing. Using
the resources below, record how sustainable it is. Design a matching outfit with more sustainable
options, and make your case for why that fabric or brand is more sustainable.

https://www.sustainyourstyle.org/en/
https://goodonyou.eco/how-sustainable-is-that-fabric/


RECHERCHE SUR LES TEXTILES 
FICHE D'ACTIVITÉ

RESSOURCES DE
RECHERCHE :

https://directory.goodonyou.eco/
www.sustainyourstyle.org
www.goodonyou.eco/how-sustainable-is-that-fabric/

ANNEXE 1
Les déchets textiles : L'impact de ce que nous portons (Direction #1)

Choisissez un article vestimentaire à étudier. Dressez la liste de l'article et de la marque ci-
dessous:

Faites des recherches sur l'article et/ou la marque et notez tout ce que vous apprenez de
positif ou de négatif.

Vérifiez l'étiquette de votre vêtement et notez le type de tissu indiqué sur l'étiquette.
Faites des recherches sur les types de tissus et notez tout ce que vous apprenez de
positif ou de négatif à leur sujet.

Quelle serait une option vestimentaire plus durable ? Recherchez d'autres tissus,
d'autres marques et d'autres options d'achat. Ces alternatives présentent-elles des
inconvénients ?

NOTE AUX ENSEIGNANTS : Au lieu d'utiliser des vêtements d'élèves, utilisez des vêtements
provenant des objets perdus et trouvés de l'école, apportez des vêtements ou sélectionnez
à l'avance les marques ou les tissus à rechercher.

DÉFI DE LA CONCEPTION:
Vérifiez les étiquettes de vos vêtements et déterminez les marques et/ou les types de tissus qui les
composent. À l'aide des ressources ci-dessous, notez le degré de durabilité du tissu. Créez une tenue
assortie avec des options plus durables et expliquez pourquoi ce tissu ou cette marque est plus durable.

https://www.sustainyourstyle.org/en/
https://goodonyou.eco/how-sustainable-is-that-fabric/
sbarnard
Stamp


	WNN Textiles Worksheet  (11.693 × 8.5 in) (8.5 × 11 in) (2).pdf
	FR WNN Textiles Worksheet (2)_0.pdf

